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Milí spoluobčania.

Opäť tu máme nový rok, rok

201 7, ktorý je ďalším rokom, v

ktorom nás, tak ako to už v živote

chodí, čakajú chvíle príjemné i

nepríjemné. Prajme si, aby tých

príjemných bolo čo najviac a aby

zatieni l i tie nepríjemné. Teda čaká

nás veľa starostí i radostí, ale je

pred nami i veľa práce. Obec ako

taká je v dobrej finančnej a

ekonomickej kondíci i (ako sme

hospodári l i v minulom roku je

uvedené na inom mieste Našej

Jablonice) a preto, a nielen preto,

pripravujeme v tomto roku viacero

aktivít a investičných akcií, o ktorých

budeme priebežne informovať.

Začiatkom tohto roka boli ukončené

práce na projekte na rekonštrukciu

školskej jedálne a priľahlého

pavilónu mimoškolskej činnosti ,

zameranú na zníženie energetickej

náročnosti , súčasťou ktorého je i

energetický audit budovy, čo je

podmienkou na podanie žiadosti o

dotáciu na základe výzvy, ktorá by

mala byť zverejnená v najbl ižších

dňoch. To znamená, že sa budeme

uchádzať o poskytnutie dotácie,

keďže rozpočet na uvedenú

rekonštrukciu je takmer 200 tis eur.

Zhotoviteľ bude vyberaný formou

verejného obstarávania, čo môže

konečnú cenu zákazky znížiť. Je to

väčší projekt, (keď len vypracovanie

vyššie spomínanej dokumentácie

stálo cca 5 tis eur), kde ale súčasťou

rekonštrukčných prác bude nielen

klasické zateplenie a výmena okien,

ale najmä výmena vykurovacích

tel ies, vzduchotechniky a ďalšie

práce s cieľom znížiť spotrebu

energií v uvedenej budove. Pri tejto

príležitosti chcem zdôrazniť úsporu

elektrickej energie na verejnom

osvetlení po jeho rekonštrukcii . Túto

úsporu sme mohli objektívne vyčísl iť

až pri vyúčtovaní spotreby za rok

201 6, nakoľko v roku 201 5, kedy

bola rekonštrukcia zrealizovaná,

sme cca pol roka svieti l i ešte

pôvodným osvetlením. Čiže bolo

potrebné porovnať ucelené roky a to

rok 201 4 a rok 201 6 a možno s

potešením konštatovať, že úspora

spotreby v kWh bola viac ako 42 %

a úspora vo finančnom vyčíslení

takmer 38 %.

Takisto môžem s potešením

skonštatovať, že sa nám podari lo

šetriť a zníži l i sme spotrebu i na

iných spotrebných miestach v obci

nielen elektrickej energie, ale i plynu.

Čo sa týka ďalších aktivít,

pracujeme na projekte na výstavbu

parkoviska pred historickým parkom

a samozrejme sme podali opätovne

žiadosť na tretiu etapu revital izácie

historického parku, ktorý je kultúrnou

pamiatkou, zapísanou v zozname

kultúrnych pamiatok. V tejto

súvislosti ste si iste mnohí všimli , že

sa pohli i veci okolo Jablonického

kaštieľa. Vyjadrenie k tejto záležitosti

je uvedené nižšie, verím, že

záchrana kaštieľa sa nám

spoločnými si lami podarí.

I v oblasti kultúrno-

spoločenskej máme pripravené v

roku 201 7 viaceré akcie. Najbl ižšou

takou je vystúpenie speváčky

Jadranky Handlovskej pri príležitosti

MDŽ v KD Jablonica dňa 1 1 .3.201 7

so začiatkom o 1 7,00 hod. Chcel by

som vás všetkých touto cestou

pozvať na toto vystúpenie, aby sme

ukázali , že minuloročná slabá účasť

na vystúpení Dušana Grúňa bola

výnimkou. . . . .

Samozrejme o všetkých

ďalších, či

už realizovaných, alebo

pripravovaných aktivitách, či

podujatiach budete včas

informovaní.

Dovoľte mi, aby som touto cestou

poprial ešte raz všetkým veľa

zdravia, šťastia, spokojnosti ,

osobných a pracovných úspechov v

roku 201 7 a . . .úsmev na tvári

Ing. Silvester Nestarec

starosta obce
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1 1 . riadne zasadnutie obecného

zastupiteľstva sa konalo dňa 26. 01 .

201 7. Rokovanie viedol Ing.

Silvester Nestarec, starosta obce.

Prítomných bolo 6 poslancov,

kontrolórka obce, účtovníčka obce,

po prerokovaní bodu programu č. 3

bolo prítomných 7 poslancov.

OO ZZ sscchh vvááll ii ll oo

- program 1 1 . riadneho zasadnutia

Obecného zastupiteľstva v

Jablonici,

- na základe § 9a ods. 1 písm. c)

zákona č. 1 38/1 991 Zb. o majetku

obcí v znení neskorších predpisov

prevod vlastníctva nehnuteľnosti–

parcela E-KN č. 3256 v k.ú.

Jablonica, o výmere 30 373 m2

vedeného na LV č. 1 226 ako lesný

pozemok, úspešnému uchádzačovi

Agro Bosý Jarok s.r.o. 906 03

Smrdáky č. 1 27, IČO: 481 571 80, za

ponúknutú cenu 7 920,- €. Všetky

náklady spojené s predajom hradí

kupujúci,

- na základe § 9 ods. 2 písm. a)

zákona č. 1 38/1 991 Zb. o majetku

obcí v znení neskorších predpisov

prevod vlastníctva – pozemku

parc.č. 397/1 77 vo výmere 1 4 m2 a

časti pozemku registra C KN parc.

č. 397/26, druh pozemku zastavané

plochy a nádvoria vo výmere 21 58

m2, z ktorých bola novovytvorená

parcela č. 397/1 77, ktorá je

vyznačená na GP č. 1 45/201 6 ako

novovytvorený pozemok p.č.

397/1 77, druh pozemku zastavané

plochy a nádvoria vo výmere 276

m2 v katastrálnom území Jablonica,

žiadateľovi Nádej s.r.o. Cerová 208,

IČO: 36243949 za cenu určenú

Zásadami hospodárenia a

nakladania s majetkom obce

Jablonica a s majetkom štátu, ktorý

obec užíva - 5€/m2, t. j . 1 380 €, z

dôvodov hodných osobitného

zreteľa v zmysle § 9a ods. 8 písm.

e) zákona č. 1 38/1 991 Zb. o

majetku obcí v znení neskorších

predpisov,

- na základe § 9 ods. 2 písm. a)

zákona č. 1 38/1 991 Zb. o majetku

obcí v znení neskorších predpisov

prevod vlastníctva

časť z pozemku registra C

KN parc. č. 381 /1 4, druh pozemku

zastavané plochy a nádvoria vo

výmere 398 m2, ktorá je vyznačená

na GP č. 1 56/201 6 ako časť 2

novovytvoreného pozemku parc.č.

397/1 88, druh pozemku zastavané

plochy a nádvoria vo výmere 1 2 m2

v k.ú. Jablonica a

časť z pozemku registra C

KN parc.č. 381 /1 4 zastavané plochy

a nádvoria vo výmere 398 m2, ktorá

je vyznačená na GP č. 1 56/201 6

ako časť 3 novovytvorený pozemok

parc.č. 381 /27, druh pozemku

zastavané plochy a nádvoria. vo

výmere 23 m2 v k.ú. Jablonica,

žiadateľovi Michal Obúlaný, 906 33

Cerová 208, za cenu určenú

Zásadami hospodárenia a

nakladania s majetkom obce

Jablonica a s majetkom štátu, ktorý

obec užíva - 5€/m2, t. j . 1 75 €, z

dôvodov hodných osobitného

zreteľa v zmysle § 9a ods. 8 písm.

e) zákona č. 1 38/1 991 Zb. o majetku

obcí v znení neskorších predpisov,

- v zmysle § 6 ods.3 Zásad

hospodárenia s majetkom obce

Jablonica a s majetkom štátu, ktorý

obec užíva, zámer kúpy

deväťmiestneho dopravného

automobilu pre účely DHZ

Jablonica, prípadne podľa potreby aj

iných organizácií do maximálnej

hodnoty 30 000 €,

- správu hlavnej kontrolórky obce o

kontrole čerpania dotácií z rozpočtu

obce Jablonica v roku 201 6,

- správu o činnosti kontrolórky obce

za I I . polrok 201 6,

- na základe § 9 ods. 2 písm. a)

zákona č. 1 38/1 991 Zb. o majetku

obcí v znení neskorších predpisov

ako spôsob prevodu vlastníctva

nehnuteľnosti - pozemku parc.č.

1 97/5 o výmere 25 m2 vedeného

ako zastavané plochy a nádvoria v

KN register „C“, k.ú. Jablonica za

cenu 5 €/m2, t. j . 1 25 €, určenú

Zásadami hospodárenia a

nakladania s majetkom obce

Jablonica a s majetkom štátu, ktorý

obec užíva 1 25 €, na nadobúdateľa

Mgr. Jána Harasníka, bytom 906 32

Jablonica č. 601 z dôvodov hodných

osobitného zreteľa v zmysle § 9a

ods. 8 písm. e) zákona č. 1 38/1 991

Zb. o majetku obcí v znení

neskorších predpisov,

- kontrolnú skupinu na vykonanie

preventívnej protipožiarnej kontroly v

obci Jablonica v zmysle § 24 zákona

NR SR č. 31 4/2001 Z. z. o ochrane

pred požiarmi v nasledovnom

zložení:

Ing. Vladimír Šimek – vedúci

kontrolnej skupiny

Anna Dingová – člen kontrolnej

skupiny

Ľubomír Peterka – člen kontrolnej

skupiny.

OO ZZ ssúú hh ll aassii ll oo::

- s predajom nehnuteľnosti -

pozemku parc.č. 1 97/5 o výmere 25

m2 vedeného ako zastavané plochy

a nádvoria v KN register „C“, k.ú.

Jablonica.

OO ZZ zzoobbrraall oo nn aa vveedd oomm ii ee::

- správu o plnení uznesení pri jatých

na 1 0. riadnom zasadnutí Obecného

zastupiteľstva konaného dňa

1 6.1 1 .201 6,

- Informatívnu správu o

dosiahnutých výchovno-

vzdelávacích výsledkoch za I .

štvrťrok školského roka 201 6/201 7.

OO ZZ uu ll oožžii ll oo::

- obecnému úradu Jablonica

pripraviť na nasledujúce zasadnutie

obecného zastupiteľstva nový návrh

všeobecne záväzného nariadenia o

ochrane ovzdušia a o poplatkoch za

znečisťovanie ovzdušia.

OO ZZ zzrruu ššii ll oo::

- na základe protestu prokurátora

číslo Pd 98/1 6/2205-3 zo dňa

5.1 2.201 6 Všeobecne záväzné

nariadenie obce Jablonica č.



27/201 0 o ochrane ovzdušia a o

poplatkoch za znečisťovanie

ovzdušia,

-Uznesenie obecného zastupiteľstva

v Jablonici č. 84/201 5 zo dňa

26.1 1 .201 5.

Mgr. Martin Štvrtecký

ZZuu bbnn áá aamm bbuu ll aann ccii aa vv
JJ aabbll oonn ii ccii

Ako už po obci rezonuje, v

obci končí zubná ambulancia,

dôvodom je odchod zubnej lekárky

MUDr. Šulekovej do starobného

dôchodku. V tej súvislosti sa, ako to

už býva zvykom, šíria rôzne

„zaručené“ informácie, ako obec

nehľadá zubného lekára, nič

neponúka a pod. Obec v danej veci

nemôže zatiaľ konať, pokiaľ nebude

oficiálne isté, kedy MUDr. Šuleková

opúšťa prenajaté priestory (nie, kedy

končí s ordinovaním). To znamená,

pokiaľ nebude podpísaná dohoda o

ukončení nájmu. Nemôžeme predsa

ponúkať priestory, ktoré sú

obsadené a nie je isté, kedy budú

uvoľnené. Práve o tomto v

súčasnosti s MUDr. Šulekovou

jednáme. I napriek tomu vyvíjame

aktivity, smerujúce k tomu, aby sme

zubného lekára do obce dostal i .

Treba si ale uvedomiť aj to, čo je

celoslovensky medial izované a

všeobecne známe a to, že lekárov,

najmä zubných je akútny

nedostatok, je to problém nielen

obcí ale i miest na Slovensku. Takže

nie je a ani nebude jednoduché

tento problém vyriešiť, ale budeme

robiť všetko pre to, aby sa daný stav

zmenil .

PPrrii ttee jj ttoo pprrííll eežžii ttoossttii mm ii

dd oovvooľľttee,, aabbyy ssoomm aajj ttoouu ttoo cceessttoouu vv

mm eenn ee ssvvoojj oomm ,, vv mm eenn ee mm oojj ii cchh

pprreedd cchh oodd ccoovv aa ii vv mm eenn ee vvššeettkkýýcchh

oobbččaann oovv,, ppooďďaakkoovvaall MM UU DD rr..

ŠŠ uu ll eekkoovveejj zzaa jj ee jj dd ll hh oorrooččnn úú ččii nn nn oossťť vv

oobbccii JJ aabbll oonn ii ccaa,, zzaa ttoo,, ččoo pprree nn aaššii cchh

oobbččaann oovv vv oobbll aassttii zzdd rraavvoottnn eejj

ssttaarroossttll ii vvoossttii vvyykkoonn aall aa aa ppoopprrii aa ll jj ee jj

nn aa zzaassll úú žžeenn oomm oodd ppooččii nn kkuu vveeľľaa

zzdd rraavvii aa aa ppoohh oodd yy aa nn eecchh nn aa

JJ aabbll oonn ii ccuu ll eenn vv dd oobbrroomm ssppoomm íínn aa..

Ing. Silvester Nestarec

starosta obce

HH oossppoodd áárreenn ii ee oobbccee
JJ aabbll oonn ii ccaa zzaa rrookk 22 00 11 66

Základným nástrojom

finančného hospodárenia bol

rozpočet obce Jablonica, ktorý bol

schválený obecným zastupiteľstvom

dňa 1 4.1 2.201 5, uznes. č. 90/201 5 s

hospodárskym výsledkom + 1 63 295

€. V priebehu rozpočtového roka bol

rozpočet celkom upravovaný päť

krát. Po poslednej piatej zmene bol

hospodársky výsledok upravený na

sumu + 1 27 449,- €.

CCeell kkoovvéé sskkuu ttooččnn éé pprrííjj mm yy k

31 .1 2.201 6 boli vo výške 11 33 77 99

44 99 55,, 33 11 €€. Prevažnú časť zahŕňajú

bbeežžnn éé pprrííjj mm yy v sume 1 343 221 ,23€,

ktoré sa skladajú z daňových

príjmov, nedaňových príjmov a z

grantov a transferov. Granty a

transfery sú určené prevažne na

financovanie bežných výdavkov v

základnej škole (361 788 €),

matričnej činnosti , pobytu a

evidencie obyvateľstva, civi lnej

ochrany, životné prostredie a iné,

patria sem aj dotácie pre deti v

materskej škole, dotácie na

zamestnanie nezamestnaných a na

revital izáciu parku. Do celkových

príjmov patria aj kkaappii ttáá ll oovvéé pprrííjj mm yy vo

výške 7 845 € (sú tu zahrnuté príjmy

z predaja majetku a pri jaté dotácie),

pprrííjj mm oovvéé ffii nn aann ččnn éé ooppeerrááccii ee v sume

1 7 1 05,94 € (zahŕňajú prevod

prostriedkov z rezervného fondu a

nevyčerpané prostriedky zo

štátneho rozpočtu) a vvll aassttnn éé pprrííjj mm yy

zzáákkll aadd nn eejj šškkooll yy v sume 1 1 323,1 4 €

(jedná sa o prevod vlastných príjmov

získaných z prenájmu, poplatkov za

školskú družinu, z réžie školskej

jedálne a pod.).

CCeell kkoovvéé sskkuu ttooččnn éé vvýýdd aavvkkyy

boli vo výške 11 22 11 11 88 00 22 ,, 77 00 €€.

Najväčšiu časť tvoria bbeežžnn éé vvýýdd aavvkkyy

v sume 654 778,55 € (zahŕňajú

financovanie osobných a

prevádzkových nákladov

samosprávy, matriky, požiarnej

ochrany, dopravy, za l ikvidáciu

odpadov, životného prostredia,

kultúry, športu, cintorínov,

zdravotného strediska, verejného

osvetlenia, materskej školy,

základnej školy, školskej jedálne a

sociálnej oblasti). Taktiež do

celkových výdavkov patria

kkaappii ttáá ll oovvéé vvýýdd aavvkkyy spolu 1 00

035,36 € (najvýznamnejšie boli

investície do revital izácie parku,

oprava priestorov autobusovej

stanice, interiérové vybavenie

materskej školy a školskej jedálne,

údržba areálu materskej školy,

oprava strechy školskej jedálne,

kamerový systém v obci,

rekonštrukcia parkoviska pred

domom kultúry, atletická dráha a

oplotenie v základnej škole),

vvýýdd aavvkkoovvéé ffii nn aann ččnn éé ooppeerrááccii ee v

sume 23 808,32 € sem sa zahŕňajú

výdavky za splácanie úverov a

bbeežžnn éé vvýýdd aavvkkyy zzáákkll aadd nn eejj šškkooll yy v

sume 433 1 80,47 € jedná sa o

financovanie školy, financovanie

originálnych kompetencií – školskej

jedálne, školského klubu detí.

Výsledok rozpočtového

hospodárenia obce je vo výške ++

11 66 77 66 99 22 ,, 66 11 €€ a po odpočítaní

nevyčerpaných prostriedkov zo

štátneho rozpočtu účelovo určených

na bežné výdavky a nevyčerpaných

prostriedkov z fondu prevádzky,

údržby a opráv v sume 1 292,45 €

možno konštatovať, že oobbeecc

hh oossppoodd áárrii ll aa vv rrookkuu 22 00 11 66 ss cceell kkoovvýýmm

pprreebbyyttkkoomm vv ssuu mm ee ++ 11 66 66 44 00 00 ,, 11 66 €€..

Erika Dvorská
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VVyyhh ll áásseenn ii aa oohh ľľaadd oomm
kkaaššttii eeľľaa
VVyyhh ll áásseenn ii ee OO ZZ ÚÚ ttuu ll nn ýý dd oomm oovv::

Od decembra 201 6 vznikl i aktivity

na založenie občianskeho

združenia, ktoré bude mať v prvom

kroku za úlohu záchranu kaštieľa

Jablonica, ktorý chátra už takmer 20

rokov. Za týmto účelom bolo

založené OZ Útulný domov a

funpage stránka združenia

www.facebook.com/zachranmekasti

el , kde môžete sledovať pravidelné

informácie o jednotl ivých krokoch,

ktoré sa plánujú na kaštiel i .

Prvotné plány:

1 .krok - prvými brigádami dostať

kaštieľ z havári jného stavu

uzatvorením dier na streche, aby sa

voda a vlhkosť nedostávali do

múrov a podláh. Takisto z hľadiska

bezpečnosti uzamknúť kaštieľ a

zabedniť okná, aby sa zamedzilo

vstupu cudzím osôb.

2. krok - p. Gálik ako štatutárny

orgán za OZ Útulný domov je s

majiteľom kaštieľa v rokovaní o

kúpe, to je ale zatiaľ v procese

rozhovorov. Záchrana kaštieľa je

však prvoradá, čiže aj v prípade, že

by neprišlo k dohode o kúpe,

hlavnou prioritou je zabezpečiť

kaštieľ proti rozkrádaniu a zároveň

uzatvoriť diery na streche, aby sa

zamedzilo vstupu vlhkosti do

objektu a zakonzervoval sa tam

objekt na najbl ižší rok.

Viacerí ľudia sa nás pýtajú na

možnosti spolupodieľať sa na

financovaní prostredníctvom

finančných darov alebo príspevkov

formou 2% dane. Bude to možné

samozrejme a to na OZ Útulný

domov so sídlom Vladimíra

Clementisa 1 3/B, 91 700 Trnava,

IČO: 500941 31 , IBAN:

SK51 75000000004024041 606.

Aktuálne tam prebieha ešte úkon na

zmenu činností OZ, keďže sa v roku

201 6 využívalo na iné činnosti , tie

budú v rámci februára

zaregistrované.

Zároveň vyhlasujeme, že na

funpage

www.facebook.com/zachranmekasti

el budeme priebežne uverejňovať

stav pri jatých a vydaných financií.

V prípade akýchkoľvek otázok sa na

nás môžu občania obrátiť priamo na

funpage

www.facebook.com/zachranmekasti

el formou správy, alebo na mailovej

adrese:

zachranme@kastiel jablonica.sk. Na

rok 201 7 máme naplánované za

občianske združenie brigády na

kaštiel i , kde nás môžu prísť ľudia

spoznať a prípadne si obhliadnuť

aktuálny stav kaštieľa a položiť nám

otázky, ktoré ich zaujímajú.

Budeme radi, ak nás občania budú v

rámci sociálnych sietí čo najviac

zdieľať, aby sa tieto informácie

dostal i ku všetkým

zainteresovaným.

Ďakujeme.

VVyyhh ll áásseenn ii ee oobbccee JJ aabbll oonn ii ccaa::

V súvislosti s aktivitami a

dianím okolo Jablonického kaštieľa

a s tým súvisiacimi dohadmi a

diskusiami či už na internete, alebo

osobnými, by som chcel podať

krátke vysvetlenie z pohľadu obce:

Tak, ako bolo už spomínané

v diskusiách na Facebooku, mal

som v predvolebnom programe i

problematiku kaštieľa - cit: „mojou

snahou bude zveľadenie areálu

miestneho parku a riešenie

problematiky miestneho kaštieľa, i

keď v tomto prípade som si vedomý

problému, spočívajúcemu vo

vlastníckych právach k tomuto

objektu. . . “ Áno, bol som si a som si

vedomý, že na rozdiel od

historického parku, ktorý v

súčasnosti upravujeme a

revital izujeme, tak v prípade

kaštieľa, ktorý nie je majetkom obce,

sú naše možnosti na jeho záchranu

obmedzené a nie je možné tam

investovať obecné financie.

Po dlhých a náročných

aktivitách a rokovaniach s

kompetentnými (ministerstvo kultúry,

pamiatkový úrad SR, krajský

pamiatkový úrad, majitel ia kaštieľa)

sa podari lo veci rozhýbať, kaštieľ

zmenil majiteľa, ktorý má za cieľ

nájsť v spolupráci s obcou investora,

ktorý by kaštieľ zachránil a

„sprevádzkoval“. Súčasná situácia

je, myslím si, komplexne popísaná

vo vyhlásení občianskeho

združenia, ktoré sa podujalo na

záchranu kaštieľa. Zrazu ale

nastúpila nedôvera niektorých

občanov voči týmto aktivitám, čo sa

týka požadovanej pomoci, najmä

finančnej. Preto som OZ požiadal o

maximálnu transparentnosť, najmä

pri nakladaní s prípadnými

darovanými finančnými

prostriedkami. Z tohto pohľadu by

som chcel poprosiť občanov o

pochopenie – myslím si, že

záchrana kaštieľa je vecou nás

všetkých – my tu žijeme, máme

kaštieľ neustále na očiach, my sme

neustále konfrontovaný so stavom

kaštieľa, bez ohľadu na jeho

vlastníctvo, preto by sme mali aspoň

akou - takou mierou (podľa

individuálnych možností), prispieť k

záchrane tohto historického skvostu.

Veď doteraz sa kritizoval stav

kaštieľa, vraj čo sa s tým niečo

nerobí a teraz, keď sa veci

rozhýbali , by bolo vhodné a pekné,

aby sme preukázali svoj

lokálpatriotizmus a dokázali , že sme

Jabloničania a nehľadeli na vec s

nedôverou. A ako prispela obec k

záchrane kaštieľa? V prvom rade,

nazvime to „diplomatickými“ a

vyjednávacími aktivitami s

kompetentnými, ktoré som spomínal
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vyššie, čo bolo veľmi dôležité, aby

sa situácia dostala aspoň do tej

etapy ako je dnes. Nakoľko budova

kaštieľa a hospodárska budova

kaštieľa tvoria jeden historický i

architektonický celok a obnova a

sfunkčnenie kaštieľa je úzko

naviazaná na jej hospodársku časť a

takisto sú obidve budovy zapísané v

zozname kultúrnych pamiatok, je

obec pripravená za splnenia určitých

podmienok, odpredať i hospodársku

časť kaštieľa potenciálnemu novému

majiteľovi kaštieľa. Ďalším

príspevkom obce je aj prebiehajúca

obnova a revital izácia priľahlého

historického parku, čo danú lokalitu

prinajmenšom zatraktívni.

Samozrejme príspevkom obce bude

i bezplatné zapožičanie techniky,

kontajnerov a podobne. Takže

ukážme nielen rečami, ale i

skutkami, že nám naozaj záleží na

Jablonickom kaštiel i a prispejme

každý svojou mierou, podľa svojich

možností, na jeho záchranu.

Ing. Silvester Nestarec

RReevvii ttaa ll ii zzááccii aa hh ii ssttoorrii cckkééhh oo
ppaarrkkuu

Obec Jablonica realizovala

v rokoch 201 5 a 201 6 už 2 etapy

revital izácie historického parku.

Nakoľko obnova parku môže

výrazne prispieť k zvýšeniu počtu

nových návštevníkov a turistov,

zlepšiť kraj inný ráz, zveľadiť jeho

historickú hodnotu a v neposlednom

rade zvýšiť kvalitu života obyvateľov,

tým, že sa z parku stane miesto pre

aktívnu i pasívnu rekreáciu, patrí

revital izácia historického parku

medzi priority obce.

V II .. eettaappee dostala obec

dotáciu 2 700 € z Ministerstva

kultúry v rámci programu „Obnovme

si svoj dom – podprogram: 1 .4

Obnova a konzervácia torzálnej

architektúry.“ Hlavným cieľom

projektu bolo spracovanie prípravnej

dokumentácie, ktorá neskôr slúži la

ako podklad k príprave projektovej

dokumentácie na komplexnú obnovu

parku. Taktiež boli zapojení 6

znevýhodnení uchádzači o

zamestnanie počas 6 mesiacov v

spolupráci s ÚPSVR Senica v rámci

projektu „Zapojenie

nezamestnaných do obnovy

kultúrneho dedičstva“, ktorí sa

podieľal i na zlepšení vital ity, čistoty

a atraktivity Národnej kultúrnej

pamiatky a zvýšení kvality

parkových cestičiek a prístupových

komunikácií.

V II II .. eettaappee bola obci na

základe žiadosti poskytnutá dotácia

vo výške 1 5 000 € z programu

„Obnovme si svoj dom –

podprogram: 1 .4 Obnova a

konzervácia torzálnej architektúry a

historických parkov,“ ktorý je

spolufinancovaný Ministerstvom

kultúry Slovenskej republiky. Na

základe prvej etapy revital izácie bola

spracovaná projektová

dokumentácia na kompletnú obnovu

historického parku s výhľadom do

ďalších rokov. Prvým väčším

zásahom stavebného charakteru je

budovanie chodníka od hlavného

vstupu do parku pozdĺž ktorého bola

vysadená lipová alej. So zapojením

1 0 uchádzačov o zamestnanie

počas 6 mesiacov v rámci projektu

„Zapojenie nezamestnaných do

obnovy kultúrneho dedičstva“ bol

park naďalej pravidelne kosený,

čistený, udržiavaný voči invazívnym

drevinám a bola realizovaná sanácia

drevín v zlom zdravotnom stave.

Aby obec nadviazala na

doteraz odvedenú prácu v prospech

obnovy historického parku, tak bola

podaná žiadosť o poskytnutie

dotácie z MK SR na II II II .. eettaappuu

revital izácie. Ďalšie konkrétne kroky

obnovy sa budú odvíjať od výšky

poskytnutej dotácie. O ďalšom

priebehu budú občania včas

informovaní.

Mgr. Martin Štvrtecký

II nn ffoorrmm ááccii ee oo ssttaavvee
pprrii ppoojj eenn oossttii nn aa ssppll aašškkoovvúú
kkaann aall ii zzááccii uu II II .. eettaappyy
Splašková kanalizácia I I . etapy bola

dokončená a kolaudačné

rozhodnutie vydané 31 . 9. 201 4.

Pripojenosť stavieb alebo pozemkov

(ďalej len „nehnuteľnosť“) k 31 . 1 2.

201 6 je nasledovná:

Na ttll aakkoovveejj kkaann aall ii zzááccii ii bolo

vybudovaných 64 prípojok.

V rokoch 201 4 – 201 5 bolo

pripojených 33 nehnuteľností.

V roku 201 6 bolo pripojených 5

nehnuteľností.

Zostáva pripoj iť ešte 26

nehnuteľností.

Pripojenosť na tlakovej kanalizácii je

57,8 %.

Na gg rraavvii ttaaččnn eejj kkaann aall ii zzááccii ii bolo

vybudovaných 1 31 prípojok.

V rokoch 201 4 – 201 5 bolo

pripojených 58 nehnuteľností.

V roku 201 6 bolo pripojených 37

nehnuteľností.

Zostáva pripoj iť ešte 41

nehnuteľností.

Pripojenosť na gravitačnej

kanalizácii je 71 ,7 %.

Z uvedenej štatistiky vyplýva, že

pripájanie nehnuteľností na verejnú

kanalizáciu, a to hlavne tlakovú,

postupuje pomaly.

Treba si uvedomiť, že pripoj iť svoju

nehnuteľnosť, kde vznikajú

odpadové vody, na verejnú

kanalizáciu je povinnosť. V opačnom

prípade si vlastník nehnuteľnosti

nesplni l povinnosť zo zákona č.

442/2002 Z. z. o verejných

vodovodoch a kanalizáciach § 23

ods. 2, čím sa dopusti l priestupku

podľa §-u 40 ods. 1 písm. e)

citovaného zákona. Táto povinnosť

sa týka aj vlastníkov nehnuteľností

na ul ici Červenej armády, Nádražná,

Školská, Trnavská a Hurbanova, kde

je vybudovaná verejná kanalizácia.

Alena Hazuchová
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JJ aarrnn éé uu pprraattoovvaann ii ee
Nakoľko v kalendári máme

mesiac marec a môžeme pomaly,

ale isto registrovať prichádzajúcu jar,

ktorá so sebou prinesie teplejšie

počasie a prebúdzanie prírody, tak

nás očakáva jarné upratovanie,

nielen vo svojich príbytkoch, ale i

záhradách, sadoch a priľahlých

verejných priestranstvách. Záhradný

odpad býva často veľkého objemu,

a preto nie je vhodné ho vhadzovať

do nádob na komunálny odpad,

keďže je aj ďalej využiteľný. Lístie a

iné rozložiteľné rastl inné zvyšky je

možné v našej obci vyvážať do

lokality Pláňava na kompostovanie,

no nie na zberný dvor do

kontajnerov umiestnených mimo

areál. Haluzovinu vzniknutú z orezov

stromov a kríkov môžu občania

bezplatne vyviezť na pílu ADO –

Service, s.r.o. na ul ici Nádražná.

Ostatné druhy triedeného odpadu je

potrebné uložiť na zberný dvor v

otváracích hodinách. Prosíme

občanov o dodržiavanie disciplíny

pri nakladaní s odpadmi, aby sme

efektívne zveľaďovali prostredie, v

ktorom žijeme a šetri l i prírodné

zdroje.

Mgr. Martin Štvrtecký

ZZááppii ss dd eettíí dd oo MM ŠŠ
ZZááppii ss dd eettíí dd oo MM aatteerrsskkeejj

šškkooll yy JJ aabbll oonn ii ccaa na školský rok

201 7/201 8 sa bude konať v dňoch

00 66 .. 00 33 .. 22 00 11 77 -- 11 00 .. 00 33 .. 22 00 11 77. V týchto

dňoch si môžete prísť vyzdvihnúť

žiadosti o pri jatie dieťaťa do MŠ.

Bc. Beáta Zubáková

VVyyhh oodd nn ootteenn ii ee ččii nn nn oossttii ZZOO
SS ZZZZ JJ aabbll oonn ii ccaa

Vyhodnotenie činnosti ZO

za rok 201 6 bolo predložené na

Výročnej členskej schôdzi konanej

dňa 21 . 1 0. 201 6. Základná

organizácia záhradkárov mala k 31 .

1 2. 201 6 1 1 členov, ktorí sa aktívne

zapájajú do činnosti .

Činnosť ZO Slovenského zväzu

záhradkárov v roku 201 6:

- účasť dvoch členov na výstave

„záhrada Trenčín“ v apríl i 201 6,

- návšteva výstavy „Flóra Bratislava“

v počte 8 členov,

- príprava na miestnu výstavu ovocia

a zeleniny v termíne 01 . 1 0. – 03.

1 0. 201 6, návšteva členov výboru

jednotl ivých organizácií ZO, ako i

ostatných občanov k príprave na

výstavu. Pri príprave na výstavu s

nám javil ako problém nedostatok

ovocia, ktoré v našej oblasti zmrzlo,

ale i napriek tomu sme boli milo

prekvapení, že sa nám zvýšil počet

rodín, ktoré prispeli na výstavu

novými kolekciami zeleniny a

poniektorí priniesl i i pár vzoriek

ovocia. Nárast oproti roku 201 4 bol

1 0 rodinných kolekcií v celkovom

počte 33 rodín. Ako aj po iné roky sa

zapoji l i i žiaci ZŠ a detičky z MŠ so

svojimi prácami prevažne z tekvíc.

Keďže sme chceli vylepšiť službu

pre našich členov ako i ostatných

občanov, a to predajom ovocných a

okrasných drevín, navštívi l i členovia

výboru firmu Plantex, ktorá nám

vyšla v ústrety tak, že novootvorenej

predajni Uni-Stavba-Záhrada v

Jablonici dodali požadovaný

sortiment a zároveň poskytl i

nádhernú expozíciu jabĺk. Na

výstave máme tradične i

vystavovateľa bonsajov Ing. Vil iama

Kováča, ktorému bol v roku 201 6

udelený diplom v Hlohovci od

japonského veľvyslanca za jeho

vystavovaný exponát. Niektorí

vystavovatel ia boli odmenení, či už

ZO SZZ alebo starostom obce Ing.

Nestarcom., celkovo bolo udelených

33 diplomov.

- poslednou akciou, ktorej sa

zúčastni l i naši členovia, bola výstava

„Flóra Olomouc“, na ktorú usporiadal

zájazd okresný výbor Senica v počte

8 členov.

ZO SZZ Jablonica

VVyyhh oodd ootteenn ii ee ččii nn nn oossttii ZZOO
ÚÚ nn ii aa žžii eenn JJ aabbll oonn ii ccaa

Prvý polrok bol zhodnotený

v júnovom vydaní, takže

nadviažeme na akcie od júla.

Naše členky mali krásny zážitok v

sobotu 9.7.201 6, lebo sme sa

zúčastni l i na akcii družobnej obce

Březí. Tu sa konal 1 0.ročník

„Stretnutia speváckych skupín“, kde

vystupovala aj FS Jabloničanka. Ale

zo Slovenska vystupovala aj FS z

Trnavy. Oprané a naškrobené kroje

sme prevetral i aj na Cerovej, kde sa

26.augusta konala oslava spojenia

obcí Cerová-Lieskové-Rozbehy.

Nasledoval „Jablonický obecný deň“

v sobotu 3.septembra, kde sme si

zaspievali a zatancovali . Navyše

nám pribudla pozvánka na

vystúpenie v Senici, kde

1 8.septembra usporiadala Jednota

dôchodcov Okresné spevácke

stretnutie.

Keď sme už boli dobre

rozbehnuté, zvládl i sme aj

usporiadať Hodovú zábavu v piatok

23.9. , ale naša obrovská snaha a

obetavosť členiek, ktoré majú pred

hodami veľa práce, bola odmenená

malou účasťou. Predalo sa 1 01

vstupeniek, kto neprišiel mohol

banovať, lebo sme mali veľkú a

hodnotnú tombolu. Takže uvažujeme

nad tým, že túto „ vďačnú“ zábavu

vynecháme zo svojich aktivít. Veľmi

nám vyšiel v ústrety Obecný úrad,

že nemusíme platiť sálu a energie.

Zlatým klincom našej aktivity

boli 23. novembra „Jablkovo-

orechové hody“, naša sladká

sobota. Poďakovanie a úcta patrí

všetkým členkám Únie žien a

Jednoty dôchodcov a ostatným

šikovným gazdinkám, ktoré nezištne

napiekl i a doniesl i zákusky, nielen z

jabĺčok a orechov, ale aj čo má ktorá
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vyskúšané. Pri príchode každý

návštevník ochutnal štamperlík

jabĺčkovice či orechovice, potom si

mohli pomaškrtiť a nakúpiť z 86

druhov zákuskov. Mladé členky sa

predviedl i aj zdraviu prospešnými

zákuskami, ktoré boli mimoriadne

dobré. Všetky výrobky boli odfotené

p. Krchňavým a bude vydaná

brožúra s receptami. Svojou

účasťou nás pocti l i mužská a

ženská spevácka skupina z obce

Březí a boli nadšení našou akciou.

Spolu sme si zaspievali , a tým

obohati l i túto mimoriadne vydarenú

akciu. Je potešujúce, že máme také

šikovné ženy v obci. Veď napiecť a

naaranžovať také množstvo

chutných a voňavých zákuskov je

veľmi záslužná práca. Takže ešte

raz chcem poďakovať všetkým

ženám za snahu a občanom za

účasť na krásnej akcii , ktorú s

radosťou zopakujeme aj na budúci

rok.

Prajem všetkým členkám a

ženám veľa zdravia, radosti a elánu

v celom roku 201 7.

Anna Nemečkayová

RRZZZZŠŠ JJ aabbll oonn ii ccaa
Rodičovské združenie pri

Základnej škole Jablonica je od roku

2003 jedným z mnohých

občianskych združení v našej obci.

Jeho cieľom a poslaním je

spolupracovať v najväčšej možnej

miere so základnou školou a obcou

pri výchove a vzdelávaní

školopovinných detí. Činnosť riadi

Rada rodičov, ktorá sa schádza

štyrikrát do roka. Podľa potreby

častejšie.

V roku 201 6 sme vykonali

veľa práce. Medzi naj akcie patri l

Detský karneval a Tancovačka pre

dospelých 201 6, Európsky deň

rodičov a škôl 201 6, MDD, Mikuláš,

Týždeň drogovej prevencie a v

závere roka Vianočné trhy.

Poďakovanie za úspešný priebeh

týchto akcií patrí všetkým obetavým

mamičkám a oteckom, obci,

základnej škole, sponzorom a

priateľom školy. Získané finančné

prostriedky boli a ešte budú použité

na podporu vzdelávacích a

voľnočasových aktivít detí, súťaže,

reprezentáciu školy, nákup

pomôcok, ale aj na zlepšenie

školského prostredia, aby sa tam

všetky deti cíti l i príjemne. Presné

informácie môžu rodičia získať na

školskom webe, plenárnej schôdzi

alebo u členov Rady rodičov. Ich

mená sú uverejnené na webovej

stránke základnej školy. Možno

povedať, že spolupráca rodičov a

školy sa v ostatných rokoch výrazne

zlepšila. Je to dobre, lebo všetkým

nám záleží na tom, aby naše deti

získali kval itné vzdelanie a prežil i

pekné detstvo.

RZZŠ Jablonica je

zaregistrované ako príjemca 2%

dane z príjmu fyzických a

právnických osôb. Ak sa budete

rozhodovať kam svoju , ,sumičku"

venovať, skúste do budúcnosti , do

našich detí. Vďaka.

Mgr. Anna Hamerlíková

ZZ ččii nn nn oossttii hh aassii ččoovv
Od poslednej informácie o

našej činnosti uplynul dlhí čas. To

však neznamená, že sme nič

nerobil i . Zúčastni l i sme sa viacerých

pohárových súťaží pre dospelých,

ale aj žiakov, zorganizovali sme

športové i kultúrne podujatie.

Pravidelná bola aj údržba a kontrola

hasičskej techniky, odpracovali sme

množstvo brigádnických hodín.

Naša dobrovoľná činnosť sa

nezaobíde bez pravidelných

odborných školení, ani bez rôznych

cvičení zameraných na pohotovú

akcieschopnosť zboru. V našej obci

sa uskutočnil i aj dve súčinnostné

cvičenia HaZZ Senica, pri ktorých

naši hasiči bol i nápomocní.

Úlohy, ktoré sme si vytýčil i v

hlavnom pláne na rok 201 6 sme

hodnoti l i na VČS dňa 7. januára

201 7. Dané úlohy sme splni l i a opäť

sme si stanovil i úlohy nové. Tento

rok nám skončilo 5-ročné volebné

obdobie, na VČS sme si zvoli l i nový

1 5- členný výbor a 3-člennú RK.

Dňa 27. januára sa 5 našich

hasičov zúčastni lo IMZ v Plaveckom

Petri.

Touto cestou chceme poďakovať aj

našim sponzorom, sympatizantom

za ich podporu a pomoc, ktorú nám

počas roka 201 6 poskytl i . Keďže

sme iba na začiatku roka, dovoľte,

aby sme Vám poprial i veľa zdravia a

všetko dobré a pripoj i l i malý vinš.

RRookk ss rrookkoomm ssaa ssttrreettll ii ,,

rruu kkyy ssii ppoodd aall ii ,, ssttooll ccee vvyyssttrrii eedd aall ii

aa mm yy ssmm ee zzaassee oo rrôôččii kk ssttaarrššíí..

AAkkýý bbuu dd ee?? ČČoo pprrii nn eessii ee??

VVeeľľaa mm ôôžžeemm ee oovvppll yyvvnn ii ťť,,

aa ll ee vv mm nn oohh oomm nn ááss pprreekkvvaappíí..

TTaakk ll eenn vveeľľaa ppoohh oodd yy,, žžii aadd nn ee nn eehh oodd yy,,

nn eecchh ččeerrttii oodd VVááss vvššeettkkuu ssmm ooll uu

oodd nn eessúú ,,

cchh oorroobbyy nn eecchh ssttrraattii aa VVaaššuu aadd rreessuu

aa nn eecchh aann jj ee ll ii ččkkoovvii aa zzdd rraavvii aa aa ššťťaassttii aa

ppll nn éé pprrii eehh rrššttii ee kk VVáámm dd oonn eessúú ,,

nn eecchh ppookkoojj VVaaššee dd uu ššee oovvll áádd aa,,

nn eecchh vvll áádd nn ee mm eedd zzii VVaamm ii ll eenn dd oobbrráá

nn ááll aadd aa..

ŠŠ ťťaassttnn ýý NN oovvýý rrookk 22 00 11 77 VVáámm žžeell aa jj úú

jj aabbll oonn ii cckkíí hh aassii ččii ..

Anna Dingová, DHZ

ZZbbeerr oobbnn oosseenn ééhh oo ššaattssttvvaa
Slovenský Červený kríž –

územný spolok Jablonica v rámci

humanitárnej pomoci bude

uskutočňovať zber šatstva – detské,

dámske, pánske. Šatstvo musí byť

čisté a nepoškodené a bude sa

odoberať 1 krát mesačne, vždy prvú

sobotu v mesiaci v čase od 1 4,00 do

1 6,00 hod. v Dome služieb

Jablonica – v miestnosti bývalého

holičstva.
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Termíny odoberania: 4.3. , 1 .4. , 6.5. ,

3.6. , 1 .7. , 5.8. , 2.9. , 7.1 0. , 4.1 1 . ,

2.1 2.201 7. Šatstvo budú preberať

poverené členky SČK.

Veríme, že sa medzi nami

nájdu občania, ktorí aj týmto

spôsobom pomôžu ľuďom a

rodinám, ktoré to potrebujú.

Vyzbierané šatstvo budeme

odovzdávať SČK –územný spolok

Senica, ktorý bude zabezpečovať

jeho ďalšie využitie. Za pomoc a

spoluprácu ďakuje výbor SČK

Jablonica.

Anna Dingová, SČK

VVyynn oovveenn áá ttrrii eedd aa ŠŠ KKDD
Na deti, ktoré navštevujú

školský klub, čakalo aj po

prázdninách milé prekvapenie v

podobe zrekonštruovanej triedy

prvého oddelenia ŠKD. Pri vstupe

do miestnosti klubu sa im rozžiari l i

oči a s obdivom si prezeral i nový

nábytok, hračky, novú podlahu a tiež

pestrovymaľované steny s

nálepkami. V mene detí a

pracovníčok ŠKD chceme

poďakovať pani riaditeľke Ľ.

Kukanovej, H. Klvačovej a taktiež p.

P. Kukanovi, A. Žákovi, ktorí sa

pričini l i o to, aby deti trávi l i svoj

voľný čas v peknom a príjemnom

prostredí.

SS nn eehh uu ll ii áádd aa
Kde sa vzal, tu sa vzal, pred

oknom nám ráno stál. . . .

Takmer dvadsať krásnych

snehuliakov vyrástlo pred oknami B-

pavilónu. Postavil i ich prvostupniari

vo štvrtok 2. februára, teda deň pred

polročnými prázdninami. Vyzbrojení

otepľovačkami a rukavicami,

natešení vybehli do snehu, aby nám

počas Snehuliády ukázali svoj

staviteľské umenie. A tak sa na nás

už pred obedom pozeral i očami z

orieškov, šišiek či plastových

vrchnáčikov snehuliaci, snehuliačky i

malí snehuliačikovia.

Nadchádzajúci odmäk im síce

neprial , ale to nepokazilo radosť detí

z dokončeného diela.

Tohtoročná Snehuliáda sa naozaj

vydari la na výbornú.

ČČii ttaatteeľľsskkáá ssúú ťťaažž
Pri príležitosti Roka

čitateľskej gramotnosti vyhlási l Peter

Plavčan, minister školstva vedy,

výskumu a športu Slovenskej

republiky ČČii ttaatteeľľsskkúú ssúú ťťaažž pprree

žžii aakkoovv zzáákkll aadd nn ýýcchh šškkôôll , ktorú rezort

školstva realizuje v spolupráci s

VEDOU, vydavateľstvom SAV.

Keďže kampaň na podporu čítania

sa v tomto roku nesie v znamení

hesla „Myslenie je pohyb“,

zameranie súťaže je prepojené so

športom. Túto myšlienku podporujú

aj úspešní slovenskí športovci –

zlatý olympionik Matej Tóth a

úspešný hokejový reprezentant

Richard Lintner. Súťaž sa

uskutočňuje v dvoch úrovniach:

mesačná čitateľská súťaž a hlavná

čitateľská súťaž.

Úlohou mesačnej čitateľskej

súťaže je vždy prečítať knihu, ktorá

spĺňa určité kritérium, pútavo o nej

napísať vlastný čitateľský zážitok a

mailom ho zaslať na adresu MŠVVa

Š. VVeeľľkkýý úú ssppeecchh aa oocceenn eenn ii ee vv

cceell oossll oovveenn sskkoomm kkooll ee tteejj ttoo ččii ttaatteeľľsskkeejj

ssúú ťťaažžee zzíísskkaall žžii aakk 44 .. AA SS aamm uu eell

KKrraajj ččíírr. Jeho spracovanie

novembrovej témy - Kniha, ktorá

ma motivovala k športu, ocenila

odborná porota 66 .. mm ii eessttoomm.

Samkovi k úspechu srdečne

blahoželáme! Ešte chcem pochváliť i

ďalšie dve žiačky 4.A, ktoré sa do

súťaže zapoji l i . Sú to: Sára

Suchánková a Magdaléna Jursová.

SS vveett ookkooll oo nn ááss -- PPeerruu -- ššttyyrrii
ssttrraann yy ssvveettaa

Za oknami vládne , ,Pani

Zima“, dni sú stále krátke, nálada

miestami ponurá. 7. februára 201 7

sme sa rozhodli pre malú zmenu,

oživenie každodenného stresu a

povinností. Tretiaci, štvrtáci, piataci,

šiestaci, siedmaci, ôsmaci a

deviataci v sprievode triednych

učitel iek vycestovali do okresného

mesta a v kine si pozrel i cestopisný

fi lm PERU – Štyri strany sveta.

Bola to krásna a zaujímavá

virtuálna prehliadka pre nás

exotickej kraj iny. Dozvedeli sme sa

veľa nového o prírodných krásach,

históri i , hospodárstve a najmä

spôsobe života ľudí. Mohli sme

porovnávať s tým čo máme my. Film

bol spracovaný zaujímavou formou.

Niektoré časti bol i sprevádzané

fi lmovým komentárom, iné zase

naživo priamo cestovateľmi,

reportérmi, ktorí fi lm pripravil i .

Po skončení fi lmu nám ešte

porozprávali o kul inárskych

zaujímavostiach. Rozlúči l i sme sa a

po ceste k autobusu sme sa

občerstvi l i .
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ŠŠ kkooll sskkéé mm aajj ssttrroovvssttvváá vvoo
ffll oorrbbaall ee žžii aaččookk
Dňa 8.2. sa konali školské

majstrovstvá okresu vo florbale

žiačok základných škôl. Tím ZŠ

Jablonica v zložení Lívia

Andrášiková, Natál ia Búranová,

Simona Hrajnohová, Martina

Lorinczová, Hana Masárová,

Vanessa Sameková, Monika

Sopóciová, Aneta Šteruská sa z 1 0-

člennej základnej skupiny

prebojovali medzi 4- najlepšie tímy

turnaja, kde si si ly zmerali každý s

každým. Po troch víťazstvách jednej

remíze a dvoch prehrách sme

nakoniec vybojovali pekné 4. miesto.

HH uu rrbbaann oovv ppaamm äättnn ííkk -- 11 ..
ssttuu ppeeňň

V utorok 1 4. februára sa

úspešní recitátori z triednych kôl

Hurbanovho pamätníka na 1 . stupni

zišl i v školskom kole, aby si zmerali

si ly v prednese poézie a prózy. Pod

dohľadom poroty zloženej z

triednych učitel iek 1 .stupňa,

vystúpilo v súťaži 20 veľmi dobre

pripravených recitátorov. A tak sme

si mohli vypočuť zaujímavé ukážky

zo slovenskej autorskej tvorby v

podaní piatich prvákov, šiestich

druhákov, piatich tretiakov a štyroch

štvrtákov. Všetci zaujal i pekným

podaním ukážok i dramatickým

vyjadrením obsahu, preto im patrí

veľká pochvala za prípravu a účasť

v súťaži. Porota mala naozaj ťažkú

úlohu určiť tri miesta, preto sa

rozhodla udeliť v poézii na 2. a 3.

mieste po dve umiestnenia.

Výsledky sú nasledovné:

PPooéézzii aa::

1 . miesto: SS aamm uu eell KKrraajj ččíírr ((44 .. AA))

2.miesto: DD ii aann aa KKaabbaaňň oovváá ((22 .. AA)) ,,

MM aarrttii nn KKrrcchh ňň aavvýý ((33 .. AA))

3.miesto: KKrrii ssttíínn aa KKrraavváárrii kkoovváá ((11 .. AA)) ,,

DD aavvii dd ČČeerrnn eekk ((44 .. AA))

PPrróózzaa::

1 .miesto: AAdd eell aa GG bbeell ccoovváá ((33 .. AA))

2.miesto: MM ii cchh aall KKooccúú rrii kk ((44 .. AA))

3.miesto: KKrrii ssttii áánn VVőőrrőőss ((33 .. AA))

V obvodnej súťaži Hurbanovho

pamätníka v Senici 9. marca 201 7

budú našu školu reprezentovať

recitátori umiestnení na prvých

miestach: Samuel Krajčír a Adela

Gbelcová.

Želáme im veľa úspechov!

DD eettsskkýý kkaarrnn eevvaall aa
TTaann ccoovvaaččkkaa pprree dd oossppeell ýýcchh
22 00 11 77

VV ssoobboottuu 22 11 .. jj aann uu áárraa 22 00 11 77

sme v Dome kultúry v Jablonici

pripravil i DD eettsskkýý kkaarrnn eevvaall . Tradične

začal o 1 4,00 promenádou krásnych

masiek. Tento rok prišl i ako masky

aj niektoré mamičky. Do tanca i na

počúvanie hral DJ Delta – Jayc

známe skladby. V prestávkach

medzi búrl ivým tancom a

naháňačkami na parkete boli pre

deti pripravené zábavné hry.

Najšikovnejší bol i odmenení

potleskom i sladkosťami.

Zlatým klincom karnevalu

bola tombola. Detské očká túžobne

prezeral i zaujímavé balíčky, v

ktorých boli ukryté hračky, perá,

knižky, vymaľovánky, sladkosti ,

tričká, športové vaky, ovocie a

množstvo , ,supermaličkostí“, ktoré

potešia. Ceny venovali štedrí

sponzori a priatel ia školy.

V bufete čakali na deti rôzne

mňamky a chutné malinovky.

Karnevalovú atmosféru dopĺňal i

konfety a farebné , ,všadeprítomné“

guľôčky. Šikovné mamičky pekne

vyzdobil i balónikmi sálu, siedmaci

pripravil i dekoráciu z krepového

papiera. O piatej , keď sa deti

odobral i s rodičmi domov, nastalo

super rýchle upratovanie a

prestieranie na stoly.

O 20,00 sme pokračovali

TTaann ccoovvaaččkkoouu pprree dd oossppeell ýýcchh. Bol to

už druhý ročník podujatia. Podari lo

sa nám položiť základ novej tradície

v obci. Zišlo sa nás, , ,dospelákov“

viac ako sto. Dobre sme sa

porozprávali , vytancovali , zabavil i . K

dispozíci i bol počas celého večera

bufet, v ktorom bol všakovaký , ,pitný

režim“ i chutné pagáčiky a sladkosti.

Niekto mal šťastie v tombole a

vyhral priamu výhru zo . . .cien. O

polnoci sme vylosovali zo

vstupeniek 1 2 majiteľov hodnotných

cien. Zábava pokračovala až do

rána.

Poďakovanie patrí vedeniu

ZŠ, zamestnancom školy, vyššie

uvedeným sponzorom, členom Rady

rodičov a priateľom školy, ktorí
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zobral i na seba veľkú zodpovednosť

a urobil i veľa práce. Dobrá vec sa

podari la.

Mgr. Anna Hamerlíková

predsedkyňa RZZŠ

BB ii bb ll ii cckkáá ooll yymm ppii áádd aa
Dňa 24.1 .201 7 sa

uskutočnilo školské kolo Bibl ickej

olympiády v tomto školskom roku si

žiaci zmerali svoje si ly v poznatkoch

z Bibl ie.

V kategóri i žiaci I I . Stupňa ZŠ

získali 43 bodov v poradí: Kristína

Malíková 43b,Barbora Malíková

42b, Žaludová Klára 42b –žiačky

7.A triedy a Masár Gregor 42b z 5.A

triedy.

Súťaž je dvojkolová- do

dekanátneho kola, ktoré sa

uskutoční v marci, v Senici, budú

pozvaní najúspešnejší riešitel ia

školského kola.

Ďakujeme všetkým

zúčastneným žiakom o preukázaný

záujem o poznatky zo Svätého

Písma.

VVýýbbeerr zz ttvvoorrbbyy -- VVll aadd ii mm íírr
JJ áánn ooššííkk

Desiateho januára 201 7 sa

konala v Záhorskom osvetovom

stredisku vernisáž výstavy Vladimír

Jánošík - Výber z tvorby. V expozíci i

autor prezentoval prierez svojou

celoživotnou výtvarnou tvorbou,

portréty, figurálne kompozície,

keramika a krajinky.

Pedagógovia základnej

školy zorganizovali v spolupráci s

rodičovským združením a firmou

Parsek Hlboké 1 8. januára

návštevu tejto výstavy. Počas

vyučovania sa postupne vystriedal i

všetky triedy od prvákov až po

deviatakov.

Expozícia bola v skutku

zaujímavá, jednotl ivé práce zaujal i

deti . Každú skupinu sprevádzal

osobne pán Vladimír Jánošík a

odpovedal na zvedavé otázky.

Porozprával aj o výtvarných

technikách, ktorými pracoval.

Je to náš rodák, , , roduverný"

Jabloničan, ktorý je hrdý na to odkiaľ

pochádza a kde žije. Narodil sa 9.

júla 1 938 v Jablonici.

Jeho diela nie sú nejakou

abstrakciou, ale veľmi real isticky

mapujú život ľudí a kraj inu. Možno

povedať, že sú aj historickým

dokumentom, nielen ľúbivým pre

oko, ale aj skutočným hmotným

prameňom hovoriacim o jablonickom

kroji , detskom, dievčenskom,

chlapčenskom, svadobnom,

ženskom i mužskom. Podari lo sa mu

všetku krásu a osobitosť tohto odevu

stvárniť veľmi autenticky. Súčasťou

jeho tvorby sú karikatúry, ktorými

spestruje Našu Jablonicu.

Deti mali pekný zážitok,

krása ich oslovila. Spoločne sa

učíme o rôznych osobnostiach, ktoré

sú nám cudzie a informácie

vzdialené. Neuvedomíme si, že

každodenne stretávame na ulici

niekoho výnimočného.

Kolektív učiteľov ZŠ Jablonica

VVii aann ooččnn ýý kkoonn cceerrtt aa ttrrhh yy
V silnejúcej vianočnej

atmosfére sa v našej obci uskutočnil

v poslednú adventnú nedeľu tradičný

vianočný koncert spojený s trhmi. Už

od dopoludnia mohli občania prísť

navštíviť pekne pripravené vianočné

trhy pod záštitou Základnej školy,

ktoré prekypovali chutným

občerstvením a výrobkami z dielne

žiakov a pani učitel iek ZŠ, za čo im

starosta obce vyslovil poďakovanie.

Hudobnej taktovky sa tentokrát ujala

reprezentatívna dychová skupina

Záhorienka zo Stupavy, ktorá svojimi

peknými tónmi a spevom vniesla

medzi publikum čaro

prichádzajúcich vianočných sviatkov

a spríjemnila návštevníkom chvíle

končiaceho sa adventu.

Mgr. Martin Štvrtecký
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VVýýssttaavvaa nn ááššhh oo rroodd áákkaa
VVll aadd ii mm íírraa JJ áánn ooššííkkaa

Dňa 1 0. januára 201 7 sa

konala vernisáž Vladimíra Jánošíka

– Výber z tvorby v Záhorskom

osvetovom stredisku v Senici. Túto

výstavu nášho rodáka,

neprofesionálneho výtvarníka

slávnostne otvori lo svojim spevom

spevácke trio za doprovodu

harmoniky Mgr. Bohumila Holáska,

teda naši členovia ZPOZ. RNDr.

Ľubica Krištofová, riaditeľka

Záhorského osvetového strediska v

Senici privítala starostov obce

Jablonica a Osuské, vystavujúceho

autora s manželkou ako aj všetkých

prítomných, ktorých bola plná

výstavná sieň. Potom odovzdala

slovo kurátorovi výstavy PhDr.

Štefanovi Zajíčkovi, riaditeľovi

Záhorskej galérie Jána Mudrocha v

Senici. Vo svojom príhovore

prítomných veľmi pekne a pútavo

oboznámil s celým tvorivým obdobím

nášho rodáka Vladimíra Jánošíka.

Vyzdvihol jeho kladný vzťah k

výtvarnému umeniu, ktoré pretrváva

už od detstva. Predstavil vystavenú

kolekciu obrazov, kresieb, grafiku,

keramiku či samorasty a 1 rel iéf

patinovej sadry. Jeho obrazy sa

vyznačujú farebnosťou a motívom sa

stala rodná Jablonica a jej blízke

okolie. Nechýbali ani obrazy

dedinských postáv v našom

pestrofarebnom jablonickom kroji ,

zachytenom v rôznych vekových

kategóriách.

Ing. Silvester Nestarec,

starosta obce, vyslovi l poďakovanie

pánovi Jánošíkovi za prezentáciu

nielen jeho tvorby, ale aj za

reprezentáciu obce.

Samozrejme k prítomným prehovori l

aj samotný autor, ktorý poďakoval za

možnosť vystavovať v ZOS Senica,

ako aj za bohatú účasť našich

občanov na výstave.

Po slávnostnej časti a

poďakovaní pozvala riaditeľka RNDr.

Ľubica Krištofová prítomných na

prehliadku výstavy. Výstava bola

otvorená pre verejnosť od

1 0. januára do 27. januára 201 7.

Ako účinkujúca chcem touto

cestou vysloviť poďakovanie pánovi

Vladimírovi Jánošíkovi za náš Zbor

pre občianske záležitosti . Verím, že

náš krásny jablonický kroj a ľudové

piesne v našom podaní veľmi dobre

zapadli do danej tématiky. Bolo nám

cťou, že sme aj my mohli

reprezentovať našu obec a prispieť

tak k slávnostnej atmosfére

uvedenej výstavy.

Ako účastníčka výstavy som

si vypočula veľa pekných slov o celej

výstave na adresu všetkých ale aj o

príjemne strávenom podvečere.

Vážený pán Jánošík, srdečne Vám

ďakujeme za možnosť pozrieť si

výber vašej tvorby. Želám Vám veľa

zdravia a vytrvalosti , aby ste ešte

dlho mohli pokračovať vo vašej

krásnej záľube.

Anna Dingová

UU žž ssmm ee bbaassuu ppoocchh oovvaall ii
Tak, ako každý rok v tomto

čase prichádza pôstne obdobie a

končí sa čas veselosti . V našej obci

už tradičné ukončenie „fašangu“

patrí „Pochovávaniu Basy“. Práve

sobota, 25.februára 201 7 patri la

ľudovej tradíci i a zábave, kedy sme „

pochovali našu basu“. Zabaviť sa

prišlo veľa domácich i cezpoľných,

ktorí sa s chuťou zabávali . Celú

atmosféru fašiangovej veselice

dopĺňal i rôznorodé masky, ktorých

bolo tento rok výnimočne veľmi veľa.

Čas rýchlo utekal a tak s

príchodom polnoci sme našu Basu,

pri ktorej tancovala celá prítomná

chasa, museli „pochovať“.

Naša hasičská jednotka,

ktorá je vždy pripravená včas

zasiahnuť, bola prítomná aj dnes.

Tento krát však nemuseli použiť

hasičskú techniku, stačil i im máre s

našou milovanou basou. Za nimi

nasledoval smútočný sprievod, ktorí

ju oplakal a rozlúči l sa tak, ako sa

patrí. Keďže pôstne obdobie začína

až Popolcovou stredou, všetci

prítomní sa mohli zabávať až do

ranných hodín. To, že sa po celý čas

dobre zabávali a tanečný parket bol

stále plný tanečníkov bolo zásluhou

výbornej hudby Miniband zo

Smrdák. Nechýbalo ani občerstvenie
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a chutné šišky. Aj tento rok sme

pripravil i bohatú tombolu pre

účastníkov veselice. Touto cestou

srdečne ďakujeme všetkým našim

sponzorom a prispievateľom, ktorí

nám poskytl i ceny do tomboly.

Poďakovanie patrí aj všetkým

maskám, ktoré spríjemňovali

atmosféru tradičnej fašiangovej

zábavy.

Organizátori podujatia

Dobrovoľný hasičský zbor a Obec

Jablonica veria, že ani o rok

1 0.februára 201 8 nebude na

fašiangovej veselici chýbať dobrá

nálada.

Anna Dingová, DHZ

HH ii ssttoorrii aa -- mm aagg ii ssttrraa vvii ttaaee
((HH ii ssttóórrii aa -- uu ččii tteeľľkkaa žžii vvoottaa))

Záujem o vlastnú minulosť

je prejavom kultúry a kultúrnosti

národa a samozrejme každého

jednotl ivca. Máme množstvo

historických hmotných, nehmotných

i písomných prameňov,ktoré sú

nevyčerpateľným zdrojom poznania.

Slúžia nám nielen na získanie a

memorovanie , ,suchej“, na

zapamätanie ťažkej a na prvý

pohľad nepotrebnej faktografie.

Zmyslom a cieľom práce s nimi je

nájdenie a pochopenie historických

súvislostí s cieľom zobrať si z

minulosti poučenie pre svoj vlastný

súčasný život. Vytvorenie akéhosi

modelu pravidelnosti a poriadku bez

chaosu a neistoty. Čím skôr a

dôkladnejšie spoznáme javy a

udalosti z minulosti , tým skôr

pochopíme súčasnosť a budeme

vedieť predpokladať budúcnosť.

Mnoho vecí nás neprekvapí a

budeme ich chápať ako historickú

skutočnosť, bez ktorej by sa náš

život nemohol odvíjať ďalej.

Jedným z veľmi dôležitých a

zaujímavých hmotných historických

prameňov sú kroniky. Dnes nevieme

posúdiť čo presne viedlo prvých

autorov k opisu udalostí. Či to bola

snaha vládcov o zviditeňenie sa a

chválu aj po smrti , alebo len silný

zážitok z prežitých udalostí, či niečo

celkom iné. Pravdou je, že sa nám

zachovali v mnohých podobách

dodnes.

Kronika (grécky chronos –

čas, chronika – dejepisná kniha )je

nevedecký literárny žáner opisujúci

udalosti z minulosti v časovom

slede, v ktorom sa odohral i . Na

rozdiel od letopisov spravidla

neopisuje udalosti podľa rokov ale

podľa väčších časových celkov a

často má zložitejšiu formu (široko sa

opisujú príčiny a súvislosti , hodnotia

sa udalosti a ich aktéri). Súčasná

kronika sa vyznačuje

chronologickým radením

historických udalostí – udalosti sú

teda zaznamenané tak v takom

poradí, v akom sa naozaj udial i .

Nedisponuje snahou o preniknutie

do hlbšej príčinnej podstaty udalostí,

neanalyzuje ich, nerozoberá,

nevyjadruje k nim stanovisko. Ide

hlavne teda o ich zaznamenanie.

Autor iba referuje, uvádza fakty,

veľmi nehodnotí. Svoj názor uvádza

ako druhoradú skutočnosť. K

spracovávanému materiálu autor

nepristupuje s umeleckým zámerom.

Kronika nemá jednotnú kompozičnú

výstavbu. Môže byť napísaná vo

veršoch i v próze. Kronika je jeden z

najdôležitejších naratívnych

historiografických prameňov, ktorý

vznikol v antike a najväčší rozkvet

dosiahol v stredoveku.

Toľko krátky , ,exkurz“ do

sveta kroník. Aj napriek tomu, že

nás v súčasnosti obklopuje technika,

ktorá netrpí únavou, pracuje bez

mnohých obmedzení, dokáže

dokonca za nás pracovať, zostáva

súčasťou nášho života kronika.

V období uplynuvšieho

20.storočia v našej obci bol i vedené

tieto typy kroník: cirkevná (kronika

farnosti), obecná (kronika obce),

rodinné kroniky, kroniky

spoločenských organizácií a

občianskych združení, školské

kroniky, kroniky výrobných a

spracovateľských podnikov (napr.

JRD, resp. PD Záhorie Jablonica).

Uviedla som tie, ktoré viedl i kronikári

alebo poverené osoby viac ako 1 0

rokov bez prerušenia. Samostatnú

skupinu, možno povedať rodinných

kroník, tvoria zápisy udalostí v

rodine a obci, ktoré sú prílohou

rodinných rodokmeňov a

rodostromov. Tieto vznikl i ako

výsledok práce školopovinných detí

v rámci projektu Pátranie po

minulosti predkov.

Obecná kronika alebo

Kronika Obce Jablonica má medzi

všetkými výnimočné postavenie,

lebo v piatich knihách zachytáva

udalosti týkajúce sa celej obce. Je

akýmsi kaleidoskopom všetkého a

všetkých v danom období. Prvým

kronikárom obce bol Viktor Šemmer.

V jeho práci pokračoval Jozef

Dobiáš. Od roku 1 991 perom

zachytáva udalosti Mgr. Anna

Hamerlíková.
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SS ppooll ooččeenn sskkáá kkrroonn ii kkaa
V mesiacoch január a február sa

dožívajú:

77 00 rrookkoovv Darina Blažková, Helena

Brichtová, Kvetoslava Krčová

77 55 rrookkoovv Mária Furková, Edita

Smíkalová, Júl ia Kučerová

88 00 rrookkoovv Ľudovít Oravec

Blahoželáme jubilantom a prajeme

im šťastné dni prežité v zdraví a

pokoji !

NN aarroodd eenn íí:: Sofia Zanyková, Ľubomír

Olah, Ondrej Rudavský, Klára

Búranová, Sebstián Ondrejka,

Natál ia Krutá, Florián Puvák

ZZoossnn uu ll íí:: Milan Fandel, Peter

Tománek, Ján Baňárek, Bohumír

Sládek, Ľudmila Valová, Anna

Bartošová, Jozefína Šeligová,

Šimon Hološka, Mária Sadloňová,

Anna Kurtová, Štefan Kopecký,

Mária Vávrová

Každý rok sú udalosti

zaznamenávané v chronologickom

alebo tematickom slede. Keďže nikto

z nás nevie a nevidel všetko, nebol

všade, nerozumie všetkému,

nemôže sa vždy riadiť len vlastnou

skúsenosťou a názorom, je potrebné

a osožné, ak poskytnú informácie a

na spracovaní udalostí v danom roku

spolupracujú viacerí. Tak to funguje

stále a dobre. Do kroniky sú

uvedené vždy aktuálne udalosti pre

daný rok. V prípade nezapísaných

udalostí, tieto sú uvedené aj neskôr

formou dodatku.

Kroniky boli vynikajúcim zdrojom

informácii najmä pri písaní prvého

Spravodaja v roku 1 992, monografie

o obci, knihy Jabuonické všelico,

bul letinov, seminárnych,

bakalárskych a diplomových prác. Aj

keď v nich nie je úplne všetko,

predsa len nás nasmerovali k

zdrojom ďalších informácií.

História je učiteľkou života a

my máme možnosť preskúmať,

usporiadať a spracovať zapísané

informácie, ktoré by pokryl i tzv. biele

miesta histórie. Je to výzva. Chcela

by som sa v blízkej budúcnosti

venovať dvom témam: Pionierska

organizácia SZM a Social istický zväz

mládeže v obci a Zväzarmu. Je to

minulosť nedávna, ži je veľa

pamätníkov, ktorí môžu vlastnou

skúsenosťou doplniť a spestriť

, ,suchú “ faktografiu. Iste sa v

domácich archívoch nájde aj

množstvo cenných dokumentov.

V blízkej budúcnosti bude

text kroník prístupný verejnosti na

webovej stránke obce. Ak po

prečítaní bude mať niekto

pripomienku či námet na doplnenie

zápisu, prosím o kontaktovanie

prostredníctvom starostu obce alebo

e-mail : ham44@azet.sk.

Teším sa na spoluprácu pri vytváraní

dokonalého obrazu o našej obci a

našom spôsobe života pre budúce

generácie.

Mgr. Anna Hamerlíková

DD oobbrrýý žžii vvoott -- EE uu rróóppsskkyy
eenn vvii rroonn mm eenn ttááll nn yy pprroogg rraamm

Naša prosperita a zdravé

životné prostredie by malo

vychádzať z kruhovej ekonomiky,

kde nielen odpad vytvárame, ale

prostredníctvom zberného dvora ho

aj pripravujeme na recykláciu a tak

vytvoríme zdravšie a lepšie miesto

pre život. Staňte sa súčasťou

programu "Zelená obec", programu

určeného pre ľudí, ktorí dokážu

vnímať, chcú rozumieť a vedia

konať. Buďte aj Vy zmena, ktorú

chcete vidieť vo svojom okolí.

Ochrana životného prostredia

znamená starostl ivosť o celý rad

prírodných zdrojov - rastl iny,

živočíchy, vzduch, vodu i pôdu. Je to

celosvetový problém, no každý

môže začať už doma. V rukách

každého jednotl ivca je si la -

pozitívne ovplyvňovať kvalitu

životného prostredia, ale aj

deštrukčná sila - zničiť všetko pekné

okolo seba a život v akejkoľvek jeho

podobe. Človek sa totiž stará o svoje

vlastné veci, ktoré sú pre neho

cenné, ale o životné prostredie sa

nestará a tým ho viac a viac

znečisťuje. Odpadky, ktoré

vytvárame, znečisťujú i pôdu.

Zostávajú v zemi mnoho rokov, preto

do prírody v rámci akcie "Čistý

chotár" vychádza mnoho obetavých

spoluobčanov, aby po zime očisti l i

prírodu. Je zarážajúce, čo všetko

ľudia dokážu vyhodiť do prírody.

Okrem mnohých vriec s plastom a

sklom aj veľa ďalšieho rozmerného

odpadu ako napr. chladničky,

sedačky z áut, pneumatiky či

stavebný odpad. Obec Jablonica

prevádzkuje zberný dvor, kde okrem

nebezpečného odpadu môžu

občania uložiť svoj odpad na

recykláciu. Každému súdnemu

človeku na svete musia prekážať

odpadky pohodené kdekoľvek na

zemi a sám by nemal mať to srdce

znečisťovať takýmto spôsobom

životné prostredie. Odpadky sú

pohodené na zemi, v kríkoch, na

konároch stromov a dokonca aj v

oblastiach, kam chodia turisti , od

ktorých by sa očakávala láska aj

rešpekt k prírode. Bohužiaľ aj tieto

skupiny ľudí s radosťou a úspešne s

čistým svedomím hádžu odpadky na

zem. No sú však aj takí ľudia, ktorí s

tým niečo reálne robia. Na

Slovensku sa takýmto spôsobom

zviditeľni l i napríklad manželia

Kroľovci, pre ktorých sa už zberanie

odpadkov stalo akýmsi životným

štýlom. Stoja za projektom

"WASTEBUSTERS", ktorého cieľom

je každý deň zdvihnúť zo zeme

aspoň 1 kus odpadu. Ak ideme okolo

odpadu, jednoducho sa zohneme a

zodvihneme ho po niekom, kto si

zatiaľ neuvedomuje svoje konanie.

Cieľom projektu je presviedčať ľudí,

aby zo zeme zdvihl i aspoň 1 kus

odpadu denne a zároveň svoju

vlastnú produkciu odpadu zníži l i .

Majme súcit a pomôžme prírode

nadýchnuť sa!

Silvester Kupka
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PPrrii pprraavvuu jj eemm ee

1 1 . 03. 201 7 o 1 7:00

KKoonn cceerrtt MM DD ŽŽ

vystúpi Jadranka Handlovská

v KD Jablonica

29. 04. 201 7

JJ aabbll oonn ii cckkáá dd eessii aattkkaa (ŠK Jablonica)

Memoriál F. Rímeša

30. 04. 201 7 od 1 4:00

SS ttaavvaann ii ee mm áájj aa

ZZ mm aattrrii kkyy 22 00 11 66
NN aarroodd ii ll ii ssaa.. .. ..
1 2.01 .201 6 – Juraj Rudavský – rodičia Aneta a Ing. Jozef Rudavskí
26.01 .201 6 – Laura Zajoncová – rodičia Michaela a Ľubomír Zajoncovci
28.01 .201 6 – Nikolaj Čopák – rodičia Katarína a Ján Čopákovci
31 .01 .201 6 – Jakub Rybársky – rodičia Ľubomíra Máčalková a Daniel Rybársky
02.02.201 6 – Olivia Mozoličová – rodičia Michaela a Ladislav Mozoličovci
25.02.201 6 – Eliška a Miroslav Mikúškovci – rodičia Ing. Zuzana a Miroslav Mikúškovci
29.02.201 6 – Edita Pilná – rodičia Mgr.Art. Ľudmila a Mgr.Art. Ivan Pilný
20.03.201 6 – Martin Hazucha – rodičia Ing. Denisa Kocúriková a Mgr. Ľuboš Hazucha
24.03.201 6 – Nikolaj Griga – rodičia Lucia Mikulová a Peter Griga
1 8.05.201 6 – Tobias Vávra – rodičia Barbora Vašková a Tomáš Vávra
23.05.201 6 – Barbora Suchá – rodičia Lucia a Ľudovít Suchí
1 6.06.201 6 – Jasmína Heráková – rodičia Natál ia a Radoslav Herákovci
02.07.201 6 – Kevin Zeman – rodičia Ružena Kadúchová a Nikolas Zeman
08.08.201 6 – Matej Mikulčík – rodičia Zuzana a Branko Mikulčíkovci
07.09.201 6 – Juraj Klásek – rodičia Ing. Emíl ia a Karol Kláskovci
22.1 0.201 6 – Tomáš Fandel – rodičia Mgr. Mária a Peter Fandlovci
02.1 1 .201 6 – Nina Bucalová – rodičia Vilma Ružičková a Lukáš Bucala
1 0.1 1 .201 6 – Daniel Hamerlík – rodičia Monika a Daniel Hamerlíkovci
1 4.1 1 .201 6 – Alex Nestarec – rodičia Veronika Jánošíková a Richard Nestarec
02.1 2.201 6 – Tamara Hlozáková – rodičia Monika a Michal Hlozákovci
1 1 .1 2.201 6 – Sofia Zanyková – rodičia Zuzana a Vladimír Zanykovci

ZZoossoobbááššii ll ii ssaa.. .. ..
1 8.03.201 6 Ján Bachna a Denisa Sásová
1 6.04.201 6 Rastislav Chovanec a Kristína Harnúšková
23.04.201 6 Patrik Toman a Lenka Kvaltínová
21 .05.201 6 Martin Petráš a Alena Beňová
28.05.201 6 Peter Furko a Katarína Filová
1 3.07.201 6 Peter Kadlečík a Terézia Kadlečíková
30.07.201 6 Vladislav Mikuláš a Silvia Balázsová
30.07.201 6 Dušan Kubinec a Natalyia Kcharchenko
06.08.201 6 Ján Sekáč a Andrea Masaryková
1 3.08.201 6 Tomáš Mikula a Vladimíra Baranová
20.08.201 6 Martin Oslej a Simona Pomorská
20.08.201 6 Milan Krč a Natál ia Živicová
1 0.09.201 6 Peter Gažo a Adriana Gogová
1 0.09.201 6 Mário Virág a Jana Černeková
28.09.201 6 Ján Zabadal a Martina Zabadalová
29.1 0.201 6 Stanislav Ferenčák a Lucia Slobodová
1 2.1 1 .201 6 Jozef Juraš a Jana Sviteková
25.1 1 .201 6 Peter Jančovič a Katarína Vlčáková
26.1 1 .201 6 Tomáš Lemeš a Dominika Olahová

OO ppuu ssttii ll ii nn ááss.. .. ..
02.01 .201 6 – Ladislav Martin Valovič vo veku 86 rokov
1 8.01 .201 6 – Emíl ia Drahošová vo veku 77 rokov
1 2.02.201 6 – Anton Bachna vo veku 63 rokov
01 .03.201 6 – Marta Nosková vo veku 89 rokov
1 3.03.201 6 – Zlata Grófová vo veku 71 rokov
1 8.03.201 6 – František Krutý vo veku 90 rokov
1 8.03.201 6 – Peter Čmarada vo veku 59 rokov
1 8.03.201 6 – Milan Hajtmánek vo veku 51 rokov
25.03.201 6 – Pavol Čmarada vo veku 62 rokov
25.04.201 6 – Ján Čavojský vo veku 77 rokov
03.05.201 6 – Anna Sekáčová vo veku 86 rokov
03.05.201 6 – Ján Koniarik vo veku 70 rokov
1 2.05.201 6 – Helena Kukanová vo veku 83 rokov
1 3.05.201 6 – Marta Hanáková vo veku 70 rokov
1 2.06.201 6 – Anna Brunclíková vo veku 67 rokov
1 5.06.201 6 – Jozef Drahoš vo veku 66 rokov
02.08.201 6 – Jozef Baňárek vo veku 69 rokov
09.08.201 6 – Jul ianna Gáliková vo veku 85 rokov
07.1 0.201 6 – Ľudmila Vozárová vo veku 77 rokov
07.1 0.201 6 – František Cebula vo veku 86 rokov
1 0.1 0.201 6 – Alžbeta Oríšková vo veku 83 rokov
04.1 1 .201 6 – Jaroslav Porubský vo veku 76 rokov
23.1 1 .201 6 – Anna Sedláčková vo veku 81 rokov
23.1 1 .201 6 - Ľudmila Poláková vo veku 85 rokov
03.1 2.201 6 – Kamila Horňáková vo veku 83 rokov
1 5.1 2.201 6 – Jozefa Pisklová vo veku 77 rokov
21 .1 2.201 6 – Pavol Nemečkay vo veku 64 rokov
30.1 2.201 6 – Milan Fandel vo veku 89 rokov

PPooččeett oobbyyvvaatteeľľoovv kk 11 .. 11 .. 22 00 11 66 -- 22 22 77 11

PPooččeett oobbyyvvaatteeľľoovv kk 33 11 .. 11 22 .. 22 00 11 66 -- 22 22 44 77




